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 Info fra leder / Referatsaker 
 Sammendrag: 

23.01.23 Rundskriv 17/22 - Midler til forbundets andel av organisatoriske 

frikjøp i fagforeningene 2023 – fordelingsnøkkel legges på «min side og 

tillitsvalgtnett». 

 

11.01.23 Sårbehandlingskurs i Rindal. Invitasjon fra Fagforbundet Rindal om 

kurs. 

 

24.01.23 Yrkesseksjonene i Fagforbundet Trøndelag innkaller til 

opplæringssamling for ledere av yrkesseksjonene i fagforeningene. 

Dato:  7. – 8. mars 2023 

Sted:  Scandic Hell Hotel I Stjørdal 

 

24.01.23. Besøk videregående skoler 2023. Brev er sendt til Ungdomsleder. 

 

16.01.23 Turnuskurs. 9.-11. oktober Fagforeninger: Nord-Fosen, Indre Fosen, 
Orkland, Heim, Ørland, Hitra og Frøya. Fagforeningene ordner selv med 
kurssted og bevertning.  

 
02.02.23. Uttalelse fra Fagforbundet om årets mellomoppgjør. Det er mange 
forbund som vil endre modellen for lønnsoppgjør. Vi har sent uttalelsen til 
politikere i Orkland for å ta dette opp i kommunestyre.  

 
02.02.23. FAGFORBUNDET ORKLAND AVD. 313, PENSJONISTUTVALGET har 
behandlet sak om fagforeningskontingent og fradragsrett ved skatteligningen. 
Pensjonistgruppa Orkland mener dette er en svært viktig sak for alle landets 
medlemmer i Fagforbundet. Vi behandlet saken først i sak 8/21 og på nytt nå i 
sak 7/23. Se vedlagte skriv/historikk. 
I sak 7/23 ble følgende vedtak fattet: Saken sendes Fagforbundet Trøndelag til 
behandling og anmodning om at saken sendes til nasjonal behandling. 

   

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

 

 Forslag til vedtak: 
 Til orientering. 
 

 
08/23 Regnskap / budsjett 
 Sammendrag: 

Oppsummering fra revisor for regnskapet 2022. 

«Vi har revidert og signert regnskapet for fagforbundet. 
  



 
Regnskapet ser bra ut, men vi har noen spørsmål/kommentarer. 

  
• Kjøp av gavekort 

o Det er foretatt kjøp av gavekort på bilag 810 og 915. Bilag 810 på 
kr. 1.500,- og bilag 915 med 3 stk. på kr. 500,-. 

Vi ønsker en oversikt over hvem det er kjøpt gavekort til og i hvilken 
anledning. Ber om at det for fremtiden påføres på billaget. 

  
• Kjøp av matvarer / servering 
Det kjøpes en del matvarer/serveres mat til ulike anledninger med bilag på 
varierende beløp. Dette kan variere fra kjøp av kaffe til større beløp som for 
eksempel kjøp av buffe fra Ansnes Brygger til kr. 74.100. 
På en del av fakturaene er det anført hvilken anledning innkjøpet er foretatt 
til, men det er også en del kjøp hvor dette ikke går frem. 
Vi ber om at det for fremtiden påføres på bilaget hvem det gjelder og i hvilken 
anledning.» 

 
Det kreves mere spesifikasjoner på faktura. De som gjør innkjøp, må gi mest 

mulig informasjon på hva innkjøpet er tenkt til.  

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 
 

__________________________________________________________________________ 
 
09/23  Medlemsoversikt 
  Sammendrag: 

Gjennomgang av medlemsstatistikken. 

Innføre velkomstgave til nyinnmeldte medlemmer. Sender en gave med 

informasjon om hvem som er medlemmets yrkesseksjonsleder. Dette gjøres 

for at nye medlemmer skal få kjennskap til hvem de kan ta kontakt med om 

yrkesfaglige spørsmål.  

 
  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
  Bente Fagerli 
  Ida Marie Erlandsen 
       
  Forslag til vedtak: 
  Styret tar saken til orientering. 
 
 
 
 



 
___________________________________________________________________________ 
 
10/23  Evaluering av Årsmøte 
  Sammendrag: 

Årsmøte ble gjennomført 23. januar 2023. Det var ca. 30 stykker som deltok i 

møte. Nestleder i fylkesstyret ledet oss igjennom møte. Det var ventet større 

oppmøte, men pga. vær og føre så uteble mange. Det var bare to innkomne 

saker som ble behandlet. Det ble fremmet forslag på utvidelse av styret med 

et ekstra styremedlem. Årsmøte stemte over forslaget, forslaget falt.  

Styret må vurdere om det skal være påmelding til årsmøter. Det kan 

planlegges møte med middag el.  

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Bente Fagerli 
Nina Olsen 
Elisabeth Opphaug 
Toril Beate Sundli Rosmo 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 

__________________________________________________________________________ 
 
11/23  Innkommende saker 
  Sammendrag: 
   
  Sak 1: 

Søker støtte til utdanning. Jeg søker stipend skoleåret 22/23, samt eksamens 

avgift. Legger ved kvittering. Jeg tar opp fag som privatist, slik at jeg kan 

komme inn på sykepleien til høsten. Eksamensavgift ref. kvittering kr. 5004,- 

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 

 
  Forslag til vedtak: 

Styret gir kr. 5004,- i støtte for eksamensavgift, og stipend på kr. 3000,- 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
Sak 2: 
Vi (Feie- og tilsynstjenesten i Orkland) ønsker å søke om støtte/tilskudd til 2-

dagers Miljø- og brannforebyggende konferanse i Stavanger den 23.- 24. mai 

2023. Program ligger vedlagt. Vi ønsker å søke om støtte/tilskudd til reise-, 

opphold og kursavgift for 9 brannforebyggere.  Kursavgift per pers inkl. lunsj 



 
begge dager kommer seg på 3 168,-.  Reise – og opphold kommer seg på 5 

290,-. Totalt: 8 458,- per pers. 

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Nina Olsen 
Bente Fagerli 
Jan Arne Øberg 
 

Forslag til vedtak: 
Styret gir støtte til kursavgift på kr. 3168,- pr. medlem mot dokumenterte 

utgifter. 

Plasstillitsvalgte går i dialog med arbeidsgiver om å dekke reise og opphold på 

kr. 5290,- pr. medlem. Arbeidsgiver har nytte av kompetanseutviklingen til 

Feie- og tilsynstjenesten i Orkland. 

 

VEDTAK: 

Forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 3: 
Søknad om støtte til deltagelse på Public 360 brukerforum 2023. Det søkes 

herved om kr 41000,- (regnet ut fra 2022 priser) for deltakelse for 3 personer 

fra Orkland kommune. 

 

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

 

Forslag til vedtak: 

Styret gir støtte på inntil kr. 7000,- pr. medlem mot dokumenterte utgifter. 

Plasstillitsvalgte går i dialog med arbeidsgiver om å få dekt deler av 

deltagelsen på brukerforum, hvis arbeidsgiver også har nytte av 

kompetanseutviklingen. 

 

VEDTAK: 

 Forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 4: 

Søknad om støtte. ReMidt IKS har invitert sine ansatte til kurset “Skriv klart”. 

Kurset arrangeres av Fagakademiet AOF. Kurset holdes den 3. mars 2023, 

Orklandbadet. Søker herved om støtte til kursavgiften for fagforbundets 

medlemmer.  

Medlemmer som ikke jobber i ReMidt kan også delta på kurset. 

 



 
Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

Elisabeth Opphaug 

 

Forslag til vedtak: 

Styret støtter kursavgift på inntil kr. 7000,- pr medlem mot dokumenterte 

utgifter. 

 

VEDTAK: 

Forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 5: 

Søknad om stipend/støtte.  

«Har tidligere snakket med deg om stipend for å gjennomføre fagskole 

utdanning i demens omsorg og alders psykiatri. 

Legger ved bekreftelse på studieplass og kvittering for kjøpte bøker. 

Er det mulig å få støtte til kjøp av pc?» 

 

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

 

Forslag til vedtak: 

Styret gir støtte til kjøp av bøker på kr. 3882,- ref. kvittering. 

Innvilger stipend på kr. 3000,- 

 

VEDTAK: 

Forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Sak 6: 

Søknad om stipend. Har startet sykepleier utdanning i 2022, den varer til 

2025. Jobber daglig ved Orkdal helsetun i heilstilling. Studiet koster ca. kr. 10 

000,- pr.år. Håper på positivt svar. 

 

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

 

Forslag til vedtak: 

Styret gir stipend på kr. 3000,- til sykepleierutdanning. Medlemmet 

oppfordres også å søke fagforbundet sentralt om stipend.  

 

VEDTAK: 

Forslag enstemmig vedtatt. 



 
__________________________________________________________________________ 
 
12/23  Plasstillitsvalgte 
  Sammendrag: 

Høsten 2022 ble det endringer i Fane2. Alle plasstillitsvalgte skulle legges opp 

mot arbeidssted. Dette for at medlemmene skulle finne sin «Tillitsvalgt» inne 

på Min side på vår hjemmeside. De som ikke er knyttet opp mot arbeidssted 

får ikke opp sin tillitsvalgt. Det er flere plasstillitsvalgte som er tillitsvalgt på 

flere arbeidssteder, da skal de registreres på alle stedene. Dette krever at det 

er rett arbeidssted til enhver tid. Det er gjort en ryddejobb med stedene. 

Noen steder er lagt inn med to benevnelser, men gjelder samme plass. 

 

Det skal gjennomføres valg av plasstillitsvalgte i tillitsvalgtsuka, og det ble i 

stor grad gjennomført. Nyvalg eller suppleringsvalg kan gjøres hvis en 

plasstillitsvalgt slutter eller blir overført til en annen enhet, eller 

plasstillitsvalgt søker om permisjon fra sitt verv. Plasstillitsvalgte og deres 

yrkesseksjonsledere må gå igjennom hvilke arbeidssteder det er tillitsvalgt for. 

Det må ses på hvor behovet er størst i forhold til hvor mange medlemmer 

som er tilknyttet hvert arbeidssted. Arbeidsplasser som har behov for flere 

tillitsvalgte, oppretter Klubber. Dette er noe som styret fagforeningen 

sammen med plasstillitsvalgte oppretter. Alle valg av plasstillitsvalgte skal 

meldes inn til styret i fagforeningen så snart etter valget er utført. 

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Bente Fagerli 
Nina Olsen 
Toril Beate Sundli Rosmo 
Jan Arne Øberg 

 
  Forslag til vedtak: 

Yrkesseksjonslederne og plasstillitsvalgte sender inn liste over hvilke 

plasstillitsvalgte som har ansvaret for flere arbeidssteder. Dette sendes til 

leder i styret, innen 20. mars 2023.  

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
___________________________________________________________________________ 

 
13/23  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 



 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
___________________________________________________________________________ 
 
  Ida Marie Erlandsen 
  Referent 


